
 

Strängnäs Innebandyklubb 

Ledarträff SIBK 2019-04-01  
  

Närvaro: Dam Tommy Eriksson, P04 Mikael Andersson, P/F 12 Martin Lärnestad, P07/P03 Morgan 

Bernhardsson, P/F 07 Sara Dahbo, P06 Lotta Björnsdotter, A-lag Philip Nystedt, P09 Patrik Törnberg, 

P03 Johan Blomdahl, DJ Håkan Alm, P03 Lelle Andersson, P05 Cecilia Lotoft, P08 Tony Palmqvist, P06 

Pierre Fonzovs, P06 Magnus Ström, HJ/styrelsen Anders Klang, HJ Lotta Andersson, Styrelsen Mats 

Karlsson, Tobias Andersson, Maarit Nilsson, F 05/06 Pontus Palm, P04 Magnus Önnestig och  

F07/11/styrelsen Maria Alm.  

Plats: Klubbrummet, Thomashallen Tid: 1900 – 2000. 

Nästa ledarträff:  vi återkommer om tid. 

Information från förbundet  

• Serieanmälan sker från respektive lag senast den 21 april till Maarit på 

maarit.nilsson@radek.se  Förbundets blankett ska användas för serieanmälan och 

sammandragsanmälan. Styrelsen återkommer till ledarna när blanketten för anmälan 

skickats från förbundet. Så tills dess börja att inventera i era lag.  

Obs! Klubben behöver jobba på att undvika att dra lag ur seriespel då det kostar pengar. Så 

ett medskick är anmäl inte en för liten trupp till seriespel. Ta en dialog med lagen över/under 

egna laget och ev. med Maarit om ni har funderingar kring detta. För spel så ska spelarna ha 

betalat sina licenser. 

• Viktigt att ni ledare åker på mötena som hålls för serieindelning.  

• Ett etiskt råd har tillsatts på Sörmlandsnivå som ska ta hand om svåra frågor som exempelvis 

dispenser, värvningar på ungdomssidan och riktlinjer för det. Rådet önskar input från 

föreningarna i de frågor de behandlar.  

• Tävlingssamarbetet med Östergötland har fungerat väl och det diskuteras ett samarbete i 

högsta serien även för röd nivå.  

• Motionsserie ska startas för tjejer och killar som börjar spela innebandy lite senare (upp till 16 

år/upp till röd nivå). Onyx håller i detta.  

• I augusti lanseras ett nytt utbildningssystem för varje färgnivå. Två delar (teori och praktik) i 

varje delutbildning.  

• En oroväckande signal är att innebandyn ser ett tapp av barn och på grön nivå är tappet 

störst.  
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Information från SIBKs styrelse 

• Ungdomskommittén.  

Ungdomsverksamheten och organisationen kring detta diskuterades på mötet. 

Ungdomskommittén föreslås ligga under styrelsen, med egen budget och uppgifter som att 

fördela halltider, ta hand om beställningar och anmälningar till utbildningar, anmälan till 

cuper, disciplinärenden av lättare karaktär, ta fram årshjul för att involvera ungdomslag i 

klubbens verksamhet, ansvara för att fördela sponsoruppdrag så som inventering på Beijer, 

packning på ICA/COOP osv, samt ex använda Sörmlandsidrotten för utbildningar i 

ungdomsverksamheten.  

 

Förslagsvis träffas Ungdomskommittén ca 4 ggr per år (ca 6-7 personer ska sitta i kommittén 

som också bör ha löpande dialog mellan möten). Basen i organisationen består sedan av 

samverkan mellan lagen inom nivågrupperna grön/blå (både P/F lag), Flick/damkommittén 

och svart/röd (både H/D lag). Principfrågor tas upp till styrelsen. Styrelsen mejlar ut info till 

ledarna när organisationen och är klar.  

 

• SIBKs avslutningen den 7 april 10-13 i Thomas Arena. Vi (ledare och styrelse) samlas kl. 0915 

för att förbereda dagen.  

• Styrelsen påminde ledarna om att inte glömma att nominera till respektive kategori inför 

prisutdelningen på avslutningen (senast onsdag 3 april till Carina, se Carinas tidigare utskick 

och nyhet på ledarsidan).  

• Upplägg avslutningen:  

168 spelare anmälda och 25 ledare (varav 2-3 av dem också är spelare).  

Förslaget: 2 planer och ca 12 lag (3 matcher vardera).  

Förslag på två nivåer:  

Nivå A: födda P/F12 - 07 110 spelare anmälda. Ca 7-8 lag med någon/några kompisar i varje 

lag som utgångspunkt. 

Nivå B födda P/F 06 och äldre ca 60 spelare anmälda. Ca 4-5 lag med någon/några kompisar i 

varje lag som utgångspunkt.  Styrelsen återkommer med detaljer.  

• Näringslivsdagarna och Mälardagen, SIBK medverkar då det är bra att synliggöra klubben i dessa 

sammanhang samt en bra rekryteringsbas för nya spelare. Styrelsen återkommer med 

information om eventen.  

 

Styrelsen

Ungdomskommittén

Grön/Blå nivå träffar (p/f), 
flick/damkommittén,  

röd/svart(d/h). 



 

Policys och utbildningsfrågor 

• Först och främst tack för bra input från policyträffarna på grön/blå och röd/svart nivå. 

Uppdaterade policyunderlag från dessa möten ligger på ledarsidan. Ledarna ombeds kolla 

igenom och återkomma till maria.alm@live.se senast 1 maj med synpunkter på de 

uppdaterade underlagen.  Obs! Se även förslag på policy för Sponsring ungdomslag. Samt 

datum för Begränsat utdrag ur bestraffningsregistret 1/9 varje år.  

Övriga frågor 

• Sommarträning i hall. Försäkringar från licenserna täcker till sista juni. Från första juli gäller 

hemförsäkring. Så meddela Sara på saradahbo@hotmail.com  senast den 20 april om du/ni 

önskar tider för inomhusträning (tänk på att detta ger lokstöd så ta in närvaro som vanligt).  

Slutet av april/början av maj upphör säsongens träningstider.  

Obs! Meddela också om ni slutar att träna (så slipper klubben onödiga kostnader för halltider 

som ej används) till Pia Boman med flera på fritidsenhetens mejl 

fritidsenheten@strangnas.se  

• Träningstider för nästa säsong. Möte med kommunen kring halltider sker i maj och 

diskuterades kort på ledarträffen.   

• Glöm inte att ta närvaro vid andra möten än träningar då sådan närvaro kan omvandlas till 

bidrag till utbildningar inom Sörmlandsidrotten och rabatt på Sörmlandsinnebandyförbunds 

utbildningar.  

• Nästa säsong ingår röd matchtröja i medlemsavgiften. Dialog förs om shorts (ej klart).  

• Önskan lyftes om att ha en uppdaterad sekretariatslista med personer som kan sitta i 

sekretariatet. 

 

Vid tangentbordet 

Maria Alm  
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